

SIBT 2013 - 中国智能建筑技术的主要平台

星级展商巡礼

广州世荣电子有限公司

展位号: E6-B18

IISFREE

世荣电子致力于照明控制、酒店客房控制、LED 灯具和智能家居系统的研究、开发及制造，被广泛应用至公共建筑、体育场、会展中心、酒店、购物商场、别墅，目前在中国已经完成 2000 多个工程项目，天津滨海机场、昆明地铁一号线、广东省全球通总部大楼、武广客运专线，广州 BRT，重庆市轨道交通一、三、六号线，广州电视观光塔，福州大剧院，广州歌剧院，北京大学微电子大厦，上海世博会 - 德国馆，青岛集装箱码头，游艇 2880，桂林香格里拉大酒店。此外，许多其他商业建筑也使用了世荣电子提供的智能照明控制系统。

世荣电子是国家评定的高新技术企业，拥有德国莱茵 ISO9001 质量体系认证、ISO14000 环境质量认证以及职业安全认证，中国总部位于广州，在全国拥有 8 个销售子公司。世荣电子将不断开发技术先进的照明控制和智能控制产品，同时世荣电子不断引进国外创新技术和自动化生产设备，保持自身技术和生产能力的国际领先地位。

SIBT 2013 - China's Premier Platform for Intelligent Building Technology

Prestigious Exhibitor Preview

Seyoung Electronics (Guangzhou) Co Ltd.

Booth No.: E6-B18

IISFREE

SEYOUNG is devoted to lighting control system's ,hotel control system's,LED lighting and smart home R&D, design and manufacturing. IISfree product has been widely use in public buildings, sport center, convention center, shopping center and villa. To date, IISfree has completed more than 2000 intelligent lighting projects in China. Reference of successful projects for SEYOUNG product. In addition, many others commercial sites are using SEYOUNG intelligent lighting control system.

SEYOUNG electronic national assessment of high-tech enterprises, Rheinland ISO9001 quality system certification, ISO14000 environmental quality certification, as well as occupational safety certification. Headquarters of SEYOUNG (China) is based in Guangzhou, possess the capacity to provide large scale of security product's sales and service. SEYOUNG has setting up 8 regional offices in order to serve customer better. SEYOUNG electronics will continue to develop technologically advanced lighting control and intelligent control products, SEYOUNG electron attaches great importance to international exchanges and cooperation in recent years, the introduction of foreign innovative technology and automated production equipment, to maintain its own technology and production capacity of the international leading position.